

# Refugee and other humanitarian entrants are eligible for FREE catch-up immunisation



## Please take this to your doctor to start immunisation

- ✔ The immunisation you need will depend on your health, age, lifestyle, occupation, and previous immunisation history.
- ✔ Your doctor may do a blood test to know if your body is immune against Chicken Pox, Measles, Mumps Rubella and Hepatitis B.
- ✔ An immunisation catch-up plan will be developed.
- ✔ Depending on what vaccines you need, you may need 1-3 appointments over four months.
- ✔ Children and adolescents are eligible for all National Immunisation Program vaccines.
- ✔ The National Immunisation Program recommends for adults over 20 years of age:
  - Diphtheria, Tetanus and Pertussis (3 doses)
  - Poliomyelitis (3 doses)
  - Measles, Mumps and Rubella (if born after 1966) (2 doses)
  - Hepatitis B (3 doses)
  - Varicella (2 doses)
  - Pneumococcal (for people aged 70 years and over) (1 dose)
  - Zoster (for people aged 70 - 79 years) (1 dose)
  - Human Papillomavirus (for people aged 20 - 25 years) (1 dose)

Immunisation services available for Hume and Whittlesea residents.

For more information contact our multilingual immunisation team

 03 9217 2248

 [refugeeimmunisation@whittlesea.vic.gov.au](mailto:refugeeimmunisation@whittlesea.vic.gov.au)



City of  
Whittlesea

# اللاجئون وغيرهم من الوافدين لاعتبارات إنسانية مؤهون للحصول على لقاحات تعويضية مجانية.

## خذ معك هذه الورقة إلى طبيب الأسرة لبدء التطعيم.

- ✓ سيستخدم نوع التطعيم الذي تحتاجه على صحتك وعمرك وأسلوب حياتك ومهنتك وتاريخ التطعيم السابق.
  - ✓ قد يقوم طبيبك بإجراء فحص دم لمعرفة ما كنت تلقيت تطعيم ضد جدري الماء والحصبة والنكاف والحصبة الألمانية والتهاب الكبد الوبائي B.
  - ✓ سيتم وضع خطة للقاحات التعويضية.
  - ✓ اعتماداً على اللقاحات التي تحتاجها، قد تحتاج إلى 1 - 3 مواعيد على مدار أربعة أشهر.
  - ✓ الأطفال والمراهقون مؤهلون للحصول على جميع لقاحات برنامج التحصين الوطني.
  - ✓ يوصي برنامج التحصين الوطني للبالغين الذين تزيد أعمارهم على 20 سنة بما يلي:
    - الدفتيريا والتيتانوس والسعال الديكي (3 جرعات)
    - شلل الأطفال (3 جرعات)
    - الحصبة والنكاف والحصبة الألمانية (للمولودين بعد عام 1966) (جرعتان)
    - التهاب الكبد الوبائي B (3 جرعات)
    - الحماق (جرعتان)
    - المكورات الرئوية (للأشخاص الذين تزيد أعمارهم على 70 سنة) (جرعة واحدة)
    - الهربس النطاقي، وهو مرض طفح جلدي (للأشخاص الذين تتراوح أعمارهم بين 70 و79 سنة) (جرعة واحدة)
    - فيروس الورم الحليمي البشري (للأشخاص الذين تتراوح أعمارهم بين 20 و25 سنة) (جرعة واحدة)
- خدمات التحصين متاحة لسكان هيووم وويتلسي.

للمزيد من المعلومات، اتصل بفريق التطعيم متعدد اللغات على الرقم

03 9217 2248



City of  
Whittlesea

refugeeimmunisation@whittlesea.vic.gov.au

